



加拿大黑龙江总商会 Canada Heilongjiang Chamber of Commerce

Website: www.chcoc.ca Email: info@chcoc.ca 112A Snidercroft Rd, Concord, ON, Canada L4K 2K1

斯坦福-龙商精英奖学金

Stanford International College CHCOC Scholarship of Excellence Awards

申请人需提交：

1. 填写完整的 PDF 申请表
Fully filled PDF application form
2. 500 字以内的 Essay 介绍自己，阐述为何想要申请这个奖学金
500 words self-introductory essay explaining why you want to apply for this scholarship.

杰出创新奖 Excellence in Innovation Award

天籁门窗 SkyView Windows & Doors Corp.

- 选拔在思想创新和社会科学研究中获得杰出成就的学生。
- The Excellence in Innovation Awards recognizes students who have demonstrated exceptional achievement in innovation and research.

最具商业潜力奖 Young Business Entrepreneur Achievement Award

杰逸航空 JetElite

- 选拔在商业贸易等领域具有极大热情和天赋才华的学生，发扬企业家精神。
- The award recognizes students who show great passion and talents in business operations.

弘扬中华传统文化贡献奖 Achievement Award in Chinese Culture and Heritage

壹通资本 General One Capital

- 选拔对继承和传播中华民族传统文化有极大贡献的学生。
- This award honors students who made significant contributions in spreading Chinese culture and heritage.

杰出学业奖 Excellence in Academic Award

环球教育 Global Education

- 选拔对象是在学习成绩方面出类拔萃的学生。
- This award honors students who have distinguished themselves by demonstrating greatness in academic life.

杰出文艺奖 Excellence in Arts Award

168Sushi 餐饮集团



加拿大黑龙江总商会

Canada Heilongjiang Chamber of Commerce

Website: www.chcoc.ca Email: info@chcoc.ca 112A Snidercroft Rd, Concord, ON, Canada L4K 2K1

- 选拔对于艺术抱有极大热情，并显露出艺术类天赋及才华的学生。
- This Award recognizes students who show great passion in Arts and who have great gifts or talents the arts.

杰出体育奖 Excellence in Sports Award

亿龙地产 林丽霞

- 选拔在体育或竞技赛事上有杰出成就的学生。
- This Award recognizes significant individual athletic achievement and other sports-related performance.

杰出社区领袖奖 Excellence in Leadership Award

王红雨贷款 BMO 房贷专家

- 选拔对积极致力于社区服务，参加各类义工活动，有领导能力的学生。这种无私奉献的精神是我们鼓励的榜样。
- This award is for those individuals that support and guide others in significant ways. It is for those individuals that inspire us all to succeed.

杰出社区影响奖 Excellence in Community Impact Award

FOTILE Canada 方太厨电

- 选拔积极参与社区各重大活动，表现积极且个人有一定影响力的学生。
- This award recognizes significant individual in community achievement, in which the recipient himself/herself is a community influencer.